
Abbekerk 28 juni 2017 

Onderwerp: Dorpshuis de Nieuwe Haven in Abbekerk / Jongerencentrum De Bunker 

 

Geachte Raadsleden,  

Graag willen wij bij deze schriftelijk reageren op de twee openstaande opties (3 en 4) voor het 

dorpshuis De Nieuwe Haven in Abbekerk. 

Wij vinden het van belang dat bij de afweging voor verdere uitwerking van de optie(s) het 

jongerencentrum niet wordt vergeten. Dit is gevestigd in het dorpshuis en heeft wat ons betreft een 

belangrijke plek in het geheel. 

In de vergadering van vorige week (commissie samenleving 22 juni) is zowel door het 

dorpshuisbestuur als de dorpsraad een duidelijke voorkeur uitgesproken voor optie 3, nieuwbouw. 

Wij sluiten ons hier bij aan. En dan wel op de huidige locatie. Ook vinden wij het wenselijk dat diverse 

voorzieningen voor verschillende doelgroepen in 1 gebouw gevestigd zijn. Dit bevordert wat ons 

betreft het contact tussen de verschillende doelgroepen en maakt samenwerking beter mogelijk en 

efficiënter. 

Optie 4 is wat ons betreft geen optie, omdat wij het onderbrengen van alle onderdelen van het 

dorpshuis elders in het dorp niet reëel achten.  Zeker niet wat betreft het jongerencentrum.  

In eerdere gesprekken en stukken wordt het jongerencentrum niet echt genoemd. De gymzaal, 

gezondheidscentrum en mogelijkheden voor een kindcentrum (en basisschool)zijn aan bod geweest 

maar ook de tieners en jongeren verdienen een plek! 

Nog sterker, zij hebben nu een fantastische plek! Het jongerencentrum is eigenlijk net nieuw (2004) 

en destijds voor een aanzienlijk (!) bedrag gerealiseerd. Onze ruimte is nog in prima staat en wij 

stellen dan ook voor, om te kijken of het bouwtechnisch mogelijk is om dit deel te laten staan! 

Het pand is geluidsdicht (erg belangrijk voor een locatie in een woonwijk), we hebben een prachtig 

podium, net nieuw geluid en licht, een keuken, opslagmogelijkheden en de ruimte is geschikt voor 

allerlei activiteiten en doelgroepen. Het zou wat ons betreft eeuwig zonde zijn om deze schitterende 

ruimte met al haar faciliteiten (mede ook met het oog op het eerder genoemde aanzienlijk bedrag, 

dat daar dus relatief kort geleden door de gemeente is ingestoken) te slopen!  

De hardnekkige geruchten dat het jongerencentrum te weinig wordt gebruikt, willen wij hierbij ook 

even aan de orde stellen. Wij hebben de beschikking over deze ruimte van woensdag t/m zondag. 

Naast het feit dat de jongeren(16+) structureel gebruik maken van de ruimte voor de open avonden 

en grotere activiteiten met bijvoorbeeld  bandjes en DJ’s, zijn er ook met enige regelmaat tiener en 

kinderactiviteiten en maken ook andere organisaties gebruik van de locatie. Denk hierbij aan de KSB 

(Kinder Spel en Bouw), BSO Catootje, Jongerenwerk gemeente Medemblik, AZOV, Gabberweek, 

oefenlocatie voor bandjes en het Meidenwerk. Verder zien wij een bredere samenwerking met de 

basisschool zeker als optie. Ook nu is de locatie beschikbaar voor bijvoorbeeld voorstellingen die 

vanuit het basisonderwijs plaats vinden.  Incidenteel vinden hier ook andere grote activiteiten plaats, 

aangevraagd door externe organisaties en personen. Voor een gedetailleerd overzicht van 



activiteiten en gebruikers kunt u altijd terecht bij de voorzitter van de stichting of bij het 

jongerenwerk gemeente Medemblik!! 

Leefbaar en vitale kernen is ook uw motto, laten we dus niet vergeten dat jeugd hier een belangrijk 

onderdeel van is! Wij gaan er dan ook vanuit, dat wij voor alle betrokken partijen, een serieuze 

gesprekspartner zullen zijn, tijdens de verdere uitwerking van de toekomst voor het dorpshuis en 

Jongerencentrum! 

 

Met vriendelijke groet,  

Namens het bestuur van stichting On-Y-Va / Jongerencentrum de Bunker en alle bezoekers, 

 

Frans Feld     

(Voorzitter Stichting On-Y-Va)     

 

 

 


